
VESEL BOŽIČ IN SREČNO TER RESNIČNO 

ZDRAVO NOVO LETO!



VOŠČILO

Spoštovane krajanke in krajani,

letošnje leto je po vsem svetu in tudi v našo malo krajevno skupnost prineslo ogromno sprememb, 
izzivov, novosti, dvomov, žalosti, morda kdaj tudi jeze in nemoči. Kljub temu verjamem, da smo 
vedno znova iskali utrinke sreče in iskrenega veselja v vsakodnevnih malenkostih in dovoljenih 

druženjih. Ne glede na to, v kakšni obliki nam bo letos dano praznovati najlepše družinske praznike, 
vam v imenu članov sveta KS Kog in v svojem imenu želim v prvi vrsti zdravja. Želim vam, da bi v 
majhnih radostih našli srečo, uteho in pogum za prihodnje dneve, želim vam medsebojno podporo 
tako v družinskem kot širšem krogu- da dokažemo, da nam Kogovčanom in Kogovčankam še tako 

velika -demija- ne more do živega.

Lepe božične praznike in srečno novo leto vam želim,

Vaš predsednik KS Kog

Slavko Bedekovič

POSEBNO OBVESTILO:
Zaradi omejitev zbiranja in priporočil v zvezi s preprečevanjem okužb, letos 
ni bilo mogoče organizirati Dneva starejših krajanov, prav tako pa odpadejo 
prireditve, ki smo jih vsako leto organizirali za SPOMINSKI DAN KS KOG. 
Delegacija KS Kog in kogovskih društev bo položila vence in prižgala sveče ob obeležjih spomina.



RAZMIŠLJANJE O NAS IN ŠE O ČEM...
Spoštovane krajanke in krajani Koga!

V bolj čudnih razmerah in v bolj »norem letu« Ko
govške novice še niso bile natisnjene. Pa izhajajo že 
od decembra 1978.
Začelo se je zgodaj spomladi, ko je bila razglašena 
pandemija korona virusa in smo ostali naenkrat 
zaprti v svojih domovih, prestrašeni nad nenava
dnim virusom, ki je začel krojiti naše ustaljeno 
vsakdanje življenje. Prepoved socialnih stikov je 
povzročila, daje v kraju zamrlo praktično vso dru
štveno in družabno življenje.
Ko se je poleti začelo kazati, da smo našli pot nazaj 
v normalno življenje, nas je prizadelo avgustovsko 
neurje z nenavadno močnim vetrom in točo. Virus 
je ponovno zajel sapo in že smo bili na pragu nove 
epidemije in ponovnega »zapiranja« življenja. Z 
malo ironije bi lahko rekli, da nas narava prepriču
je, da se naj malo ustavimo in nehamo divjati in se 
pehati za potrošniškimi dobrinami.
Vsaka sprememba ustaljenih življenjskih navad je 
boleča. Smo del družbe, za katero je počitek skoraj 
greh, saj je treba poleg službe ali drugega dela, biti 
aktiven še na kakšnem drugem področju. Člove
štvo je hiperaktivno, posledice pa postajajo vse bolj 
očitne.
Narava je seveda neusmiljena, za naše pojmovanje 
kruta, a učinkovita. Brez opozorila in opravičila 
hitro kaznuje naše početje, s katerim ji škodimo. 
Ne vem, ali je komu že kdaj uspelo tako ustaviti 
človeštvo, kot je to zdaj storila narava z epidemijo 
virusa. Se bomo znali vsaj nekoliko ustaviti sami 
in se vprašati kaj v življenju pravzaprav počnemo? 
Resnica je večna. In vedno najde pot na površje. 
Močni, na videz neprepustni ovoji strahu, neve
dnosti, manipulacije, koristoljubja, udobja, ne mo
rejo dolgo metati sence na človeško zavest. Kajti 
človek se slej ko prej prebudi! Bolj kot se nanj pri
tiska, bolj kot se mu jemlje svoboda življenja, prej 
se zave resnice. In zbudi se iz spanja.
Prav to se dogaja sedaj, v teh burnih časih. Ljudje 
se prebujamo iz globokega spanca. Budnica koro
na pandemije nas je pošteno stresla in spremenila 
naša življenja. Strupeni veter strahu pred bolezni
jo in smrtjo je po celem svetu prežel naše misli in 
občutke. Globalni mediji so v našo zavest posejali

informacijo o novem smrtonosnem virusu, ki lah
ko uniči človeštvo. Panika in strah sta tako močno 
posegla v naša življenja, da smo sprejeli vse, kar so 
nam voditelji ukazali.
Ostali smo doma, nismo se družili, dotikali, zaprli 
smo šole, zapečatili igrala, začeli smo se bati drug 
drugega, zaprli smo podjetja, ostali brez služb, sta
rejše smo zaprli v osamo v domove, zdravstvena 
oskrba se je zmanjšala na minimum, odpadale 
so tudi nujne kirurške operacije in posegi. Nadeli 
smo si maske in pričeli dihati svoj izdihani zrak.
Naši voditelji nam govorijo, da se borijo za vsa
ko življenje Pričeli smo šteti pozitivne in mrtve. 
Ustvarili smo grozljive abstraktne epidemiološke 
modele, ki so napovedovali samo najslabše ...
Hudo je, vendar nas politiki ne bodo rešili. Reši
mo se lahko sami, s spremembo načina našega ži
vljenja, s spremembo našega odnosa do narave, do 
sočloveka.
Vsi imamo pravico do življenja v demokratični, 
solidarni, odgovorni, socialni, pravni in pravični 
državi. Pa je v naši državi res tako?
Vsak dan bolj živimo v zlagani družbi. V družbi, 
kjer je pomemben močan glas, zunanja fasada, 
všečne izjave in vse manj resnica, poštenost, etič
nost. In to gre naprej.
Nikomur ni mar, če nam v tej stiski, ko smo pre
strašeni in željni poštenih in resničnih informacij, 
najvišji državni predstavniki na dan natrosijo vr
sto neusklajenih in nasprotujočih si informacij o 
stanju v naši državi. In to se ne ustavi. Gre naprej, 
in naprej, kot ogenj v vetru, po principu vzgleda: 
ja zakaj pa jaz ne bi, če lahko sosed, če lahko naši 
politiki. Le ti bi nam v teh težkih časih morali biti 
vzgled kristalne čiste poštenosti in etičnosti, ker 
so vendar predstavniki naše države, naše skupe 
svetinje. Pa niso. V današnji politiki je toliko laži, 
sprenevedanja, nezakonitosti, nepoštenosti, da nas 
mora biti strah.
Bolj, kot zaradi virusa.

Tonček Luskovič

Novice KS Kog 20 | 3



NAŠA KRAJEVNA SKUPNOST

Pregled opravljenega dela v letu 2020
KRAJEVNA SKUPNOST KOG

V letošnjem letu je bilo kar nekaj večjih investicij 
v Krajevni skupnosti Kog, med njimi so energet
ska sanacija Košarkine hiše na Kogu (še poteka), 
sofinanciranje nabave podvozja za gasilsko vozilo 
- avto cisterna GVC 16/25 za potrebe PGD Vitan 
- Kog, rekonstrukcija vodovoda na Malem Kogu, 
modernizacija javne poti na Kogu in v Jastrebcih, 
itd. Zraven tega je bila tudi večina načrtovanih 
manjših del izvedena po programu in sicer:
1. Kraj evna skupnost j e izvaj ala nuj na redna 
vzdrževalna dela na javnih poteh. Izvajalec, ki ga 
je izbrala Občina Ormož je podjetje GMW Ra
denci s podizvajalcem Slavkom Kavčičem s.p. iz 
Gomile pri Kogu. S svojimi delavci je opravil gra- 
moziranje makadamskih cest, izvedel košnjo in 
delno sanacijo jarkov in bankin, počistil vejevje 
ob cestah, grederiral ceste in opravil druga manj
ša dela v skupni vrednosti 14.515,46 EUR.
2. Zaradi mile zime ni bilo večjih težav z 
izvajanjem zimske službe, in jo je izvajal Slavko 
Kavčič s.p., ki jo bo opravljal tudi v letu 2020/21.
3. Vzdrževanje vežice in pokopališča vzor
no izvajata Dušan in Anica Prapotnik, pogreb
no dejavnost pa koncesionar Dušan Bratuša. V 
letošnjem letu je ob rednem vzdrževanju bilo le 
dodatno raztrošeno nekaj gramoza. Obnovljeno 
je bilo tudi ostrešje in kritina na STARI mrliški 
vežici.
4. Športno društvo Kog dobro vzdržuje in 
sproti obnavlja športne površine na Kogu. Ob 
pomoči krajevne skupnosti smo uredili novo od
bojkarsko igrišče na mivki.

5. V pisarni krajevne skupnosti je bilo delo v 
celoti opravljeno v skladu s pričakovanji in je bilo 
nemoteno, kljub ukrepom COVID-19.
6. Središče Koga vzdržujeta Dušan in Anica 
Prapotnik po naročilu Krajevne skupnosti Kog. 
Mnoga dela in zasaditve pa opravita tudi brez
plačno zato imata tudi ob mnogih drugih (delav
cev šole in vrtca, župnišča, Turistično kulturnega 
društva, društva upokojencev Zarja, društva An- 
tonovanje...) veliko zaslug, da je središče Koga 
tako urejeno.

Vaško jedro Koga je leta 2015 prejelo nagrado za 
najlepše urejeno jedro v Sloveniji. Zasluge za vsa
koletno urejenost in lepoto kogovskega vaškega je
dra, pokopališča in okolice, gredo Dušanu in Anici 
Prapotnik, ki sta v vseh letnih časih skrbela za to, 
daje naš košček raja resnično izgledal tako kot raj.

Skrbno oblikovana okolica, vzgajane rože in 
grmički, pokošena trava in še in še... Dušan in 
Anica, hvala vama za vsa leta skrbnega truda in 
volje do ohranjanja ter oživljanja našega lepega 
Koga. Naj vama zdravje služi še na mnoga leta.

Hvala v imenu Sveta Krajevne skupnosti Kog!
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Investicijska vlaganja na območju KS Kog v letu 2020

Investicije Znesek

Modernizacija in širitev javne poti 803 422 Jastrebci v dolžini 230 m 38.032,19

Modernizacija javne poti 803 391 Kog v dolžini 594 m 119.046,12

Rekonstrukcija cevovoda v Gomili v dolžini 800 m 75.971,61

Rekonstrukcija vodovoda Mali Kog v dolžini 600 m 19.035,96

Energetska sanacija Košarkine hiše na Kogu 107.417,68

Investicijska vlaganja v šolo in vrtec Kog (sanacija stene v jedilnici, 

nakup IKT opreme, pleskanje učilnice, popravilo stropa v igralnici) 4.349,55

Ureditev enega stanovanja v objektu Lačaves 20 5.020,00

Postavitev e polnilnice na Turistični kmetiji Hlebec 3.660,00

Postavitev digitalnega panoja na Kogu 7.520,08

Ureditev info točke v trgovini TTS Milan Pevec s.p. Kog 1.506,70

Nakup omarice za defibrator na Kulturnem domu Kog 549,00

Urejanje igrišča za odbojko na mivki na Kogu 2.481,95

Prekritje stare mrliške vežice na Kogu 1.864,04

Sofinanciranje nabave gasilske opreme za potrebe PGD Vitan - Kog 965,98

Sofinanciranje nabave podvozja za gasilsko vozilo - avto cisterna GVC 

16/25 za potrebe PGD Vitan - Kog 76.000,00

SKUPAJ 463.420,86

NEKAJ STATISTIČNIH PODATKOV O KS KOG

V letu 2020 je umrlo 10 
naših krajanov, 5 več kot lani:

- Zadravec Marija
- Salaj ster Zlatko
- Zadravec Jože
- Borko Branko
- Štampar Julijana
- Škripec Ana
- Munda Stanko
- Vogrinec Branko
- Pevec Drago
- Zemljič Štefanija

Število prebivalcev in starejših nad 70 let po vaseh

vas prebivalci starejši nad 70 let

2018 2019 2020 2018 2019 2020

Gomila pri Kogu 142 139 137 14 11 13

Jastrebci 150 145 147 25 25 25

Kog 241 241 238 36 29 29

Lačaves 120 116 118 24 20 22

Vitan 97 95 95 14 16 15

Vodranci 133 134 133 25 25 25

SKUPAJ KS KOG 883 870 868 138 126 129

Med najstarejšimi krajani Koga ni nobenega moškega. Najstarejša krajanka je RUBIN 
JOSIPINA, 24.03.1925. Poznamo jo kot Rubinovo Pepo in seji iskreno opravičujemo 
za napako, ki smo jo storili lani, ko smo za najstarejšo krajanko razglasili Marijo 
Zorjan z Vitana, rojeno 26.09.1926. Želimo ji čim več zdravja in topline vsakega dne.

Strokovna sodelavka za KS Kog: Petra Kikl
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KOSARKINA HIŠA

Ena od najlepših hiš na Kogu je vse do leta 2012 klavrno propadala in kazila, sicer lepo, ko- 
govsko veduto. Ime je dobila po zadnji lastnici Ani Košar, in ker te hiše domačini ne pozna
jo z drugim imenom kot »Košarkina hiša«, smo ime zadržali tudi za današnje poimenovanje

Če uporabimo star latinski pregovor »Ha- 
bent sua fata libelli« - »Knjige imajo svoje 
usode«, bi nekaj podobnega lahko rekli tudi 
za zgradbe: »Hiše imajo svoje usode« in lah
ko bi dodali: »In njihovi stanovalci z njimi!« 
Vsaka zgradba, v katerem koli kraju, ima svo
jo usodo, tako kot ljudje, ki so jo gradili. Vsa
ka hiša pripoveduje svojo življenjsko zgod
bo, kot ima vsak od nas svoj življenjski zapis. 
Zgodovina Košarkine hiše in ljudi, ki so v 
njej bivali, je tako zanimiva, da si zasluži ne
koliko podrobnejšo predstavitev. To še pose
bej zaradi tega, ker od let 2012, ko se je za
čela njena postopna obnova, postaja ena od 
naj zanimivejših točk v turistični ponudbi kraja. 
V drugi polovici 19. stoletja sta hišo zgra
dila zakonca Benedikt Zenkovich (1848- 
1906) in Filomena Zenkovich (1851-1935)1. 
Izhajala sta iz stare avstrijsko-slovenske 
rodbine, ki je imela na Kogu večjo vino
gradniško posest, veliko približno 25 ha. 
Za kogovske razmere je poleg cerkve zrasla mo

1 Tako je zapisan priimek na spomeniku, ki stoji na Kogovskem pokopališču, kjer sta pokopana

gočna hiša z gospodarskim poslopjem s prešo 
in obokano kletjo. Mogočnost hiše je poudarjal 
stolpič, ki je bil v osrednjem delu stanovanjske
ga dela zgradbe. Arhitekturno jo je težko ume
stiti v nek tradicionalni slog, še najbolj blizu je 
neoklasicističnemu stilu, ki je prevladoval v 
arhitekturi 19. stoletja. Hiša je zaokrožila zna
čilno podobo vrha Koga s cerkvijo, farovžem, 
šolo ter Kmečko hranilnico in posojilnico.

J • / A.l bil J

Zakonca Zenkovich sta na Kogu našla svoj novi 
dom. Umno sta gospodarila in za delo najema-
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la domače viničarske družine. Glavna dejavnost 
je bilo vinogradništvo in promet z vinom, ki sta 
ga izvažala večinoma na avstrijsko Štajersko. 
Po dobrih dveh desetletjih skupnega ži
vljenja so nepričakovani dogodki uso
dno posegli v življenje družine Zenkovich. 
Benedikt Zenkovič je leta leta 1906 ne
nadoma umrl, v hiši je ostala samo vdo
va Filomena z osebjem, ki je delalo na pose
stvu. Otrok zakonca Zenkovich nista imela. 
Približno v tem času je prišel na Kog učitelj 
Robert Košar, rojen leta 1881. Na Kogu je v ti
stem času delovalo pet gostiln, vendar no
bena ni nudila hrane. Filomena Zenkovich 
je že prej kuhala za delavce, ki so delali pri 
njej pa tudi za učitelje in za bližnje župnišče. 
Pri njej se je začel prehranjevati tudi Robert Ko
šar. Gospa Zenkovich je s svojo hrano mlade
ga učitelja tako navdušila, da kmalu ni bila več 
vdova Zenkovich, ampak je postala gospa Košar. 
Ta poroka ne bi bila nič posebnega, če nekda
nja gospa Filomena Zenkovich, sedaj poročena 
Košar, ne bi bila 30 let starejša od Roberta Ko- 
šarja. V konzervativnem podeželskem okolju 
je ta zakon postal predmet »obravnave« vseh 
vaških opravljivk in vseh tistih, ki so bili pokli
cani, da skrbijo za moralo na Kogu. Zgražanje 
je bilo močno in dolgotrajno, kar je posredno 
vplivalo tudi na to, da je Filomena Košar težko 
in neozdravljivo zbolela ter obležala v postelji. 
Mladostno krepak Robert Košar, je negovanje 
bolne žene prepustil osebju, ki je delalo na Ko- 
šarkovini, sam pa je začel potovati po svetu. Na 
enem od svojih številnih potovanj, je v avstrij
skem samostanu spoznal mlado Ano Ackerl, 
rojeno 1893. Ana Ackerl ni bila redovnica am
pak je v samostanu delala kot medicinska sestra. 
Spletla se je nova ljubezen in Košar je Ano pri
peljal na Kog, kjer je nekaj časa preživela pri 
družinah, ki so delale na Košarjevem posestvu, 
pozneje p a jo je pripeljal v svojo hišo z obra
zložitvijo, da je negovalko njegove bolne žene. 
Ta nenavaden trikotnik -žena, mož, ljubica- je tra
jal zelo dolgo, saj je Filomena Košar umrla šele spo
mladi leta 1935, po skoraj dveh desetletjih bolezni. 
Robert Košar se je še isto leto poročil z Ano Ackerl. 
Njuno skupno zakonsko življenje pa je bilo kratko, 
saj je Robert Košar tik pred začetkom II. svetovne

vojne umrl (oktobra 1939) in v hiši in na vinogra
dniškem posestvu je vdova Ana Košar ostala sama. 
Tu je dočakala vojno. Njena hiša je bila vedno 
polna ljudi, k njej se je nastanil tudi takratni 
nemški duhovnik Schweighofer, ki je v farni cer
kvi nasledil domačega župnika Franca Molana, 
ki so ga Nemci izselili. Župnišče so namreč za
sedli Nemci in v njega namestili občinski urad. 
Hiša, ki jo danes imenujemo Košar- 
kina hiša je nepoškodovana dočaka
la zaključne vojne operacije v aprilu 1945. 
Ko se je začelo frontno obstreljevanje Koga, ki je 
trajalo nepretrgano osem dni, od 7. do 15. apri
la, je v Košarkini kleti našlo zatočišče 17 ljudi. 
Poleg Ane Košar in njenega hlapca ter župnika 
Schweighoferja še trije italijanski vojni ujetniki, 
dve viničarski družini Jožefa in Terezije Prapo
tnik, njuna snaha Mimika s sinom, še dojenčkom 
Frančekom ter bratranci Vanček, Liza in Anica. 
Skupaj z njimi so bili tudi iz družine Mravljakovih 
in Drozgovih: Antonija, Pepca, Mica in Zvonko. 
V neprestanem topovskem obstreljevanju 
vseh osem dni ni bilo mogoče iti iz kleti. Hra
nili so se samo z ostanki kruha in zaseko. Za 
dojenčka so pripravili jajčka v raztopljeni za
seki, na cilindru, ki so ga sneli s petrolejke. 
Ko so po osmih dneh prišli iz kleti so z grozo opazo
vali porušeni Kog. Tudi Košarkini hiši ni bilo priza- 
nešeno. Zgorelo je gospodarsko poslopje s štirimi 
kravami in konjem. Tudi stanovanjski del zgrad
be je bil precej poškodovan in deloma porušen.

S pomočjo dobrih ljudi je Ana Košar delno ob
novila gospodarsko poslopje in stanovanjski 
del hiše, tako, da je v njej bilo mogoče bivati. 
Ko je Ana Košar leta 1964 umrla je zgradbo in
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posest zapustila župniku trapistu Faležu. Falež 
je potem, ko je dobil župnijo v Gornjem gra
du, vinograde prodal takratnemu Kmetijske
mu posestvu Jeruzalem iz Ormoža, zgradbo pa 
Občini Ormož. Zgradba je nekaj časa ostala 
prazna, nato pa je dolgo časa služila za učitelj
ska stanovanja, ki jih na Kogu ni bilo, pozneje, 
v zadnjih letih pred začetkom obnove, pa so v 
njej bila »socialna« stanovanja. Hiša je bila sla
bo vzdrževana in je vsako leto bolj propadala.

Za Kog ima Košarkina hiša zgodovinski, kul
turni in gospodarski pomen. Gre za edini ve
čji primer vinogradniško bivalnega gospo
darskega objekta iz preteklosti, ki lahko v 
današnjem času postane pomemben pričeva
lec o življenju bogatejših prebivalcev Koga. 
To so tudi glavni razlogi, ki so na pobu
do Kogovčanov privedli do postopne ob
nove objekta, ki bo v celoti namenjen pri
kazu življenja tukajšnjih ljudi v preteklosti

FAZNA OBNOVA »KOŠARKINE HIŠE«

1. faza
Po projektni dokumentaciji bila izvedena 1. 
faza ureditve Košarkine hiše. Tako se je v celo
ti obnovil in preuredil gospodarski del objekta 
in sicer v sledečem obsegu: • hidroizolacija te
meljev z izvedeno drenažo, • sanacija sten, novo 
izvedeni ometi in prepleski, • zamenjava stavb
nega pohištva in sanacija stropov, • izkop obsto
ječih tlakov in izvedba novih, • sanacija ostrešja z 
novo kritino in žlebovi, • nove elektro inštalacije. 
Izvedba se je izvajala pod spomeniškim var
stvom, zato je izgled obnovljenega gospodarske
ga dela v okviru 1. faze zelo avtentičen izvornemu. 
V obnovljenem gospodarskem poslopju je v najve
čjem prostoru postavljena starinska preša za grozd
je z ostalimi razstavnimi muzejskimi eksponati.
2. faza:
V tej fazi so se obnovile stene in tlaki kle
tnih prostorov, preboj do prostora v go
spodarskem delu objekta, kotlovnice ter 
ločenih prostorov sanitarij, ureditev hidroi
zolacije sten, temeljev in drenaže objekta, za
menjava vseh elektro in strojnih inštalacij, 
zamenjava oken in vrat, sanacija in obnova fasade.

3. faza
Septembra letos se je začela 3. faza ob
nove Košarkine hiše, ki tokrat zajema: 
l.Energetsko sanacijo celotnega objekta 
2. Ureditev večnamenskega prostora za cca 50 ljudi, za 
predavanja, projekcije in druge informativne vsebi
ne. Prostor bo služil tudi za likovne in druge razstave. 
3. Ureditev dveh prostorov- spominski ko
tiček vseh pomembnih Kogovških rojakov 
4. Ureditev kuhinje s krušno pečjo. Potreba izha
ja iz dosedanjih izkušenj, ko kmečke ženske pe
čejo pogače na domu in jih potem vozijo na pri
reditve, ki se organizirajo na Kogu. S kuhinjo ta 
problem odpade, sama krušna peč pa lahko slu
ži tudi v izobraževalne namene kot dopolnitev 
za oglede zgradbe in prikaz peke kruha in pogač.

Po zaključku 1. in 2. faze obnove Košarkine hiše 
se je le-ta uveljavila kot ena od osrednjih tu
rističnih točk na Kogu. Prizadevni člani Tu
rističnega in kulturnega društva Kog so v ob
novljenih prostorih uredili etnološko zbirko, s 
poudarkom na zgodovini vingradništva in življe
nja tukajšnjih ljudi v preteklosti, en manjši raz
stavni prostor in degustacijsko - Šiponovo klet. 
Že prvo leto po obnovi, je hišo obiskalo sko
raj 1000 ljudi, prav tako v naslednjih letih. 
Turistično društvo vsako leto v avgustu v kle
tnih prostorih organizira kulinarično prireditev 
»V babičini kuhinji«, ki je silno odmevna in žal 
lahko sprejme le omejeno količino obiskovalcev.

V kleti so se zvrstili tudi različ
ni koncerti in druge družabne prireditve. 
Obnovljena Košarkina hiša bo postala osrednji 
turistični objekt v centru Koga. Poleg tega, da 
bo v vsej svoji lepoti zaokrožila značilno kogo- 
vsko veduto, bo krajevni skupnosti in kogovskim 
društvom služila za organizacijo različnih pri
reditev in predstavitev življenja tukajšnjih lju
di v preteklosti. Temu bo namenjena strokov
no urejena etnološka zbirka s poudarkom na 
vinogradništvu in vinarstvu ter spominski koti
ček, ki bo predstavil pomembne kogovske rojake. 
Zgradba j e last Občine Ormož, z njo pa upravlja KS Kog.

Prispevek pripravil: Tonček Luskovič

8 | Novice KS Kog 2020



L Tl

KOGOVŠKA DRUŠTVA

TURISTIČNO IN KULTURNO 
DRUŠTVO KOG

Tudi v Turističnem in kulturnem društvo Zaradi epidemioloških razmerje letošnje 
Kog z žalostjo ugotavljamo, da vse tiste lepe njevanje vin, potekalo skoraj mesec in pol 
prireditve in dogodki, ki smo jih nameravali zneje, kot običajno.
organizirati v letošnjem letu, ne bodo uresni
čeni. Saj je res, da zaradi razglašene pandemi
je delimo usodo vseh društev in vsega javne
ga življenja ne samo pri nas, ampak po celem 
svetu, vendar si na začetku leta kaj takšne
ga niti približno nismo znali predstavljati. 
V začetku marca, ko smo želeli izpeljati 
volilni zbor članov, je prišla prepoved se-
stajanja in zbiranja v večjih skupinah ljudi.

Po posvetu z odgovornimi predstavniki občine 
in pristojnih ministrstev, smo morali prvič v zgo
dovini sprej eti sklep, da se zaradi izrednih razmer, 
brez volitev, podaljša mandat vsem organom 
društva. Ta sklep velja do preklica, oziroma do ta
krat, ko bo možno ponovno sklicati zbor članov. 
Podobno smo morali ravnati z mandatom aktu
alne Kogovške vinske kraljice Nives Plemenič, ki 
še naprej opravljasvojeposlanstvovinske kraljice. 
Maja nismo mogli izpeljati vsakoletnega oce
njevanja vin, ki so bila pridelana na Kogu.

Vzorce smo zbirali v petek 26. junija, ocenjevanje pa je bilo 
naslednji dan 27.junija. Naletošnje ocenjevanje je prispelo ne
kaj manj vzorcev in sicer 37, kar je zaradi razmer razumljivo. 
Vzorce je ocenjevala komisija, ki so jo sestavljali: Lidija Ru
ška,enologinja, kot predsednica, Slavko Žalar, enolog, Cvet
ka Sakelšek, enologinja, Barbika Žunec, enologinja in naša 
domačinka Janjan Klanjčar Žajdela., prav tako enologinja.

OCENE

zap. 
št. Priimek in ime sorta ocena priznanje

1 Zadravec Jože zvrst 18,10 zlato
2 Lukman Milan zvrst 18,06 zlato
3 Sinead &Liam Cabot Šipon 2018 17,96 srebrno
4 Lukman Milan Šipon 18,26 zlato
5 Plemenič Matej Šipon 18,16 zlato
6 Radolič Aleksander Stanka Šipon 18,16 zlato
7 Škrinjar Marjan Šipon 18,26 zlato
8 Škrlec Ivan Šipon 18,03 zlato
9 Koter Stanko Laški rizling 18,06 zlato
10 Sinead & Liam Cabot Laški rizling 18,23 zlato
11 Medik Otmar Laški rizling 18,16 zlato
12 Dogša Jurij Laški rizling 17,80 srebrno
14 Radolič Aleksander Stanka Laški rizling 18,30 zlato
15 Škrlec Ivan Laški rizling 18,40 zlato
16 Radolič Aleksander Stanka Beli burgunder 18,43 zlato
17 Lukman Milan Chardonnay 2017 18,36 zlato
18 Zadravec Jože Renski Rizling 2018 18,03 zlato
19 Pra-Vino Renski Rizling 2017 18,33 zlato
20 Radolič Aleksander Stanka Renski Rizling 18,30 zlato
21 Zadravec Jože Sauvignon 18,16 zlato
22 Škrinjar Marija Sauvignon 18,30 zlato
23 Medik Otmar Sauvignon 18,30 zlato
24 Koter Stanko Muškat Otonel 18,33 zlato
25 Plemenič Matej Muškat Otonel 18,40 zlato
26 Radolič Aleksander Stanka Muškat Otonel 18,26 zlato
29 Dogša Jurij Rumeni Muškat 17,93 srebrno
30 Zadravec Jože Rumeni Muškat 18,30 zlato
31 Kirič ivan Rumeni Muškat 18,53 zlato
32 Grlica - Petek Rene Traminec izbor 19,01 veliko zlato
33 Plemenič Matej Dišeči Traminec izbor 19,03 veliko zlato
34 Plemenič Matej Chardonnay izbor 2016 19,16 veliko zlato
36 Pra-Vino Chardonnay ledeno vino 1999 19,96 veliko zlato
37 Pra-Vino Rose 18,10 zlato
38 Sinead & Liam Cabot Modra frankinja 2018 18,16 zlato
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Pohodniško potepanje po Kogu
Pohodi niso le priložnost za druženje, spo
znavanje kraja in krajanov temveč tudi 
priložnost za krepitev telesa in duha. 
V okviru prireditev »Poletje na Kogu« ,ki je bilo 
letos močno okrnjeno, smo 22. avgusta 2020 v 
Turistično kulturnem društvu le izvedli pohodni
ško potepanje po Kogu. Pohod je priložnost za ti
ste, ki se ta dan ne udeležijo kolesarjenja po Kogu 
in ga zdaj organiziramo že nekaj časa. Pohod je 
bil isti dan, kot kolesarjenje po Šiponovi poti. 
Zagreti pohodniki, vključno z najmlajšim No- 
elom, starim komaj 5 mesecev, smo se zbrali na 
Kogu. Pot nas je najprej vodila skozi Jastreb- 
ce proti Vodrancem do Klanjčarjevega ranča. 
Tam nas je mladi gospodar Božo seznanil z njego
vo prosto rejo Krškopoljskih prašičev, ki je edina 
ohranjena slovenska avtohtona pasma prašičev. 
Prevzelo nas je okolje in domek, ki ga je izbral 
in izdelal gospodar za prašiče. Naj mlajši udele
ženci pohoda so še posebej uživali in se zabavali.

Potepanje smo nadaljevali sko
zi Godenince do Vodranskega ribnika, 
ki je trenutno v oskrbi g. Borisa Kolarja. 
Boris je ljubitelj narave po stroki ekolog, biolog, 
ekotoksikolog, pisatelj in še kaj. Po toplem spreje
mu smo se pohodniki ob ribniku najprej okrepčali 
z malico, ki so jo priskrbele kmečke žene s Koga.

Po oddihu nas je Boris Kolar peljal na ogled skritih 
kotičkov ribnika. Pojasnil nam je, da je ribnik po
memben del kulturne krajine na Kogu in daje bogat 
življenjski prostor danes že redkim ribam, rakom 
in drugim vodnim živalim ter vodnim rastlinam.

Poudaril je povezanost človeka z naravo in nje
gov pomen pri ohranjanju naravne raznolikosti. 
Ura je neizmerno hitro tekla zato smo naše po
hodniško potepanje po Kogu nadaljevali pot 
proti jutranjemu izhodišču. Za najbolj utruje
ne pa so poskrbeli člani Steyer kluba s Koga. 
Naciljunasjepričakalajužinaindecikogovskekapljice. 
To nam je dalo novih moči in za konec prijetnega 
dogodka smo družno postavili še naš klopotec, ki je 
v vetru zapel svojo pesem.

Bilo je lepo in prijetno, veseli pa smo bili, da nam je 
uspelo organizirati vsaj nekaj od planiranih priredi
tev Poletja na Kogu 2020.

Za TKD Kog:

Ksenja Lukman in Drago Lukman
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Namestitev interaktivne turistične table
Občina Ormož je z namenom pospeševanja in za
gotavljanja čim kvalitetnejših turističnih infor
macij v destinaciji Jeruzalem Slovenija, 27. no
vembra 2020, na prostoru pred kulturno dvorano 
na Kogu, namestila turistično interaktivno tablo.

Digitalna tehnologija bo omogočila, da bomo 
tudi na Kogu s sodobno turistično tehno
logijo, obiskovalcem predstavili najzani
mivejše turistične podatke in napotke ter 
jih usmerjali k turističnim ponudnikom. 
Veseli smo te pridobitve, saj j e Kog dobil eno od treh 
teh tabel, ki so bile nameščene v Občini Ormož.

Informacijska točka na Kogu
V sodelovanju z občino Ormož je v mese
cu avgustu pričela v trgovini na Kogu de
lovati info točka Jeruzalem Slovenija. 
Urejena je bila izložba, svetlobna označevalna ta
bla ter preurej en del trgovine za potrebe info točke.

Info točka je bila postavljena z namenom, da obi
skovalcem in turistom ponudimo najrazličnejši 
spekter informacij o turistični ponudbi desti- 
nacije Jeruzalem Slovenija. Na info točki lahko 
turisti prejmejo promocijska gradiva turističnih 
ponudnikov in kupijo izdelke z blagovno znam
ko Jeruzalem Slovenija, informacije o naravni 
in kulturni dediščini, o možnostih namestitve, 
o raznih dogodkih in prireditvah, o ponudbi 
domačih in značilnih izdelkov našega območja. 
Načrtujemo, da bomo imeli na polici še več 
izdelkov in spominkov blagovne znamke Je
ruzalem Slovenije. Mogoče ima kdo ide
jo in spretnosti, da izdela za Kog tipičen 
spominek? Z veseljem ga bomo prodajali ! 
To je le nekaj dejavnosti info točke. Trudimo se,

da obiskovalci naše info točke na čim lepši način 
doživijo Kog in destinacijo Jeruzalem Slovenija.

Milan PEVEC
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DRUŠTVO ANTONOVANJE NA KOGU V LETU 2020

OKROGLA OBLETNICA DRUŠTVA

ANTONOVANJE NA KOGU

»Himna o čurki, Marko Kočar«

»Anton se po brodi čoha,friške čurkeje zavoha.

Že se z Bolfenkom je svada, znamije 
čurkarijada.«

Leto 2020 je za Društvo Antonovanje na Kogu 
leto prve okrogle obletnice. Društvo je bilo usta
novljeno konec novembrskih dni leta 2010, prvi 
ustanovni sestanek se je odvil v Mirotovi kle
ti v Jastrebcih. Na sestanku je bilo nekaj govora 
o upravnih organih društva, statutu in ostalih 
društvenih »tehnikalijah«, potem pa je zbrana 
skupina takoj pljunila v roke in začela z delom 
in vsebinsko pripravo Antonovanja. Pod vod
stvom prve predsednice društva Slavice Munda 
se je zgodilo prvo večje Antonovanje na Kogu 
pod okriljem takrat še zelo mladega društva, na 
katerem je na organiziranih večdnevnih priredi
tvah že takoj na začetku bil ogromen obisk. Od 
takrat in naslednjih deset let vsako leto vse do
godke obišče čez 2000 ljudi, kar je za tako maj
hen kraj zelo lepa številka. Ob Antonovanju ne 
pokajo samo čurke v pečicah, dostikrat poka od 
zelo lepega obiska tudi cela vas po šivih. Ampak 
to so sladke skrbi, če bo naslednjih 10 let tako, bo 
to, kar je zapisano v načrtu društva, uresničeno.

Tistega hladnega in meglenega novemberskega 
večera smo zapisali v strategijo društva:
Za organizacijo in promocijo praznovanja Anto
novanja je ustanovljeno društvo Antonovanje na 
Kogu. Ob prazniku sv. Antona Puščavnika se v na
šem kraju sreča veliko ljudi in že tradicionalno zvr
sti tudi nekaj vidnejših prireditev. Želja vseh je, da 
se običaji ob godu svetnika ohranijo tudi bodočim 
rodovom, predvsem pa, da se v praznovanje vklju
či čim več počasi že izumrlih navad iz preteklosti. 
Antonovanje naj glede obiska in vsebin preseže 
meja krajevne skupnosti in občine in ljudje naj se 
radi vračajo na prireditve. O samem prazniku naj 
se poroča v lokalnih, občinskih in državnih glasilih. 
Društvo je ustanovljeno z namenom, da poskrbi 
za celoletno promocijo turističnih, kulinaričnih, 
kulturnih in verskih vsebin, ki so osnova romanja 
in praznovanja Antonovanja, prav tako pa je dru
štvo zadolženo za organizacijo in pomoč pri vode
nju prireditev. V društvu se potrudimo v prazno
vanje vključiti tudi ostala društva in organizacije. 
V letu 2011 smo tudi s strani KS Kog dobili man
dat za organizacijo Antonovanja. Nekatere prire
ditve se pojavljajo prvič v tem, nekatere pa prvič 
tudi v celotnem slovenskem prostoru.
Cilj društva je poskrbeti za uspešno izvedbo An
tonovanja in približati praznik ljudem tudi on
kraj naših meja. Želja drušva pa je ohraniti pra
znovanje v taki ali še bolj razširjeni obliki tudi v 
bodoče.

»V enih čurkih krf, hajdina, v drugih ječmen, 
riž, proso, v vseh pa pluča pa glavina pa ocvirki 

pa meso.«
V teh desetih letih je ena zmed glavnih in zdaj 
lahko rečemo tudi mednarodno odmevnih prire
ditev Antonovanja prireditev Čurkarijada. Dosti
krat marsikdo enači Antonovo s Čurkarijado. Pa 
nič ni narobe s tem. Tudi sam pisec Himne o čur-
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ki, žal pokojni Marko Kočar, je naredil to v svoji 
pesmi. Društveno himno, ki jo je uglasbil Tadej 
Vesenjak, dostikrat vrtijo na lokalnih radijskih 
postajah, še posebno v zimskem času, ko čurke 
in seveda vse ostale kogovske dobrote skupaj z 
vinom zadišijo in zapašejo. Himna je samo ena 
izmed promocij našega domačega kraja.

Za dodatno promocijo je društvo imenovalo Ma- 
tjašeka 1. kogovskega. To je postal Ivan Zinko. 
Skozi leta so njegove čurke pobirale glavne na
grade na Čurkarijadi in skoraj težko bi bilo izbrati 
boljšega prvega promotorja društva.

Glas o Antonovanju in o kogovski čurki tako 
»Matjašek« uspešno širi doma in tudi v tujini, 
kjer se je letos pod okriljem društva zavihtel na 
drugo mesto v pripravi posebne klobase v Srbiji 
na sremski kobasicijadi.

»Čurke s Koga, Čurke s Koga, črne, bele ali sive, 

čurke s Koga, to je droga za vse sveče pa za žive.«

Tudi zadnje Antonovanje je bilo polno raznolikih 
dogodkov. Najprej je bil v Pokrajinskem muzeju 
Ptuj-Ormož pripravljen Muzejski večer z lokal
nim izumiteljem, pisateljem, zgodovinarjem, 
predvsem pa pravim domačinom po srcu Raj
kom Topolovcem.

S poznejšo predstavitivjo in imenovanjem Ma- 
tjašeka 1. kogovskega in Muzejskim večerom 
so dogodki Antonovanja prešli širše izven meja 
krajevne skupnosti. Sledili sta odlično obiskani 
prireditvi: predstava Kulturnega društva Obrež 
Gostiivanjska štorija in potopisno predavanje 
Leva in desna - najin Camino Marjetice in Jane
za Škrlec.
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V naslednjih dnevih pa so se odvili dogodki: oce
njevanje čurk s strokovno komisijo in komisijo 
potrošnikov ter izbor vina, ki se najbolj ujema 
s čurkami na dogodku Čurke in vino. Sledil je 
Antonov pikado v sodelovanju z DU Zarja Kog, 
domača in okoliške šole pa so zbirale likovna in 
fotografska dela mladih ustvarjalcev. Slednja so 
bila predstavljena in nagrajena na kulinaričnem 
srečanju Čurkarijada. Ob romanju k sv. Antonu 
Puščavniku je društvo poskrbelo za organizacijo 
dogodkov: stojnice, pogostitev, srečanja, srečelov 
in obromarsko prireditev. Dogodki v sklopu An- 
tonovanja so bili zaključeni z Antonovim nogo
metnim turnirjem v sodelovanju s ŠD Kog.

»Čurke s Koga, čurke s Koga,

skačejo s talerofv vusta.

Niti čiidež ne pomoga ka bi kero čurko piista.«

Letošnja Čurkarijada je bila spet ena izmed glav
nih in odmevnih prireditev v našem kraju. Če 
smo z lansko Čurkarijado uspeli pridobiti certifi
kat kolektivne blagovne znamke Destinacija Jeru
zalem Slovenija za prireditev (do sedaj ga imajo 
za prireditve Martinovanje v Ormožu, Dnevi od
prtih vrat oljarne Središče ob Dravi in Antonova- 
nje na Kogu) in če je lani svoje orglice po živem 
nastopu podaril društvu prvi predsednik vlade 
republike Slovenije in takratni evropski poslanec 
Lojze Peterle, je letošnja čurkarijada dosegla svo
jevrsten rekord: nikoli v zgodovini Koga, lahko 
pa rečemo kar cele Slovenije in celotnega sveta ni 
bilo v enem dnevu spečenih in postreženih toli
ko čurk, kot na zadnji Čurkarijadi. Čurkarijado 
so obiskali ljudje od blizu in daleč, naš kraj je 
bil predstavljen v sodelovanju z ljudsko univer
zo Ormož in ormoškimi lokalnimi turističnimi 
vodniki gostom iz Srbije, Romunije, Češke, Slo
vaške, Nemčije, Bolgarije, .. Prireditev s kultur
nim programom, predstavitev domačega vina in 
predvsem pokušina čurk je tako samo potrdila 
mednarodno razpoznavnost. Pa tudi Matjašekov 
živi pujs je našel svojega novega lastnika.

»Medžimurje, Prlekija, tu je jesti poezija.

ke so duma švic pa žuli, bar v želodcih 

naj ne kruli.«
Kljub temu, da Antonovanje traja v dnevih okrog 
praznovanja sv. Antona, društvo ne miruje skozi 
preostali del leta. Tako je v letošnjem letu izvedlo 
še naslednje aktivnosti: predstavitev Antonovanja 
na sejmu Alpe Adria, udeležba na sremski koba- 
sicijadi, piknik ob dnevu državnosti, predstavitev 
ob dnevih vseživljenskega učenja. Ob vsem pa 
društvo skrbi za promocijo kraja preko spletne 
strani www.antonovanje.si in socialnih omrežij, 
predvsem objav na Facebook strani. Tudi v vir
tualnem svetu, ki nam je ob dogajanjih zadnjih 
mesecev postal bolj domač, DruštvoAntonova- 
nje NaKogu (profil društva na FB strani) društvo
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praznuje zanimivo obletnico: v prvem tednu januarja bo tako minilo 10 let od prve objave prispevkov 
društva na tem novodobnem mediju. Skozi celo leto zvesti sledilci spremljajo utrinke s Koga in pri
spevke z aktualno vsebino, hkrati pa so zapisi zanimiva desetletna multimedijska kronologija našega 
kraja.

»Gor na čurke piti paše, sinfonija vinje Kog.

Tepaspiskra ali sflaše, kak nam spila lubi Bog.«

Ker so časi drugačni, se novodobnim razmeram prilagaja tudi Antonovanje. Društvo je na občnem 
zboru v septembru soglasno sklenilo, da pripravimo tudi Antonovanje na Kogu 2021. Pred desetimi 
leti smo zapisali: cilj društva je poskrbeti za uspešno izvedbo Antonovanja in približati praznik ljudem 
doma in onkraj naših meja. Pri tem bomo poskrbeli, da z desetletnimi izkušnjami pri organizaciji 
dogodka prireditev izvedemo v novih časih na novodobni način. Vsekakor v soboto pred Antonovim 
proščenjem in na dan samega praznika na Kogu ne sme manjkati pečena čurka. Veseli smo vsake 
dodatne ideje in sodelovanja ter seveda novih članov. Se vidimo na Antonovanju 2021!

Tajnik društva

Ivan Škrlec
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DRUŠTVO UPOKOJENCEV ZARJA KOG

Časi, v katerih smo, niso prijazni. Korona virus 
nam je življenje obrnil na glavo.
Če smo prej poudarjali, kako pomembno je za 
nas in naše zdravje druženje, zdaj moramo živeti 
v osami. Naše družabno življenje je zamrlo, izle
ti so odpovedani, prav tako druge prireditve, ki 
smo jih organizirali.
Živimo popolnoma drugačno življenje, ki se ga še 
nismo navadili. Pogrešamo naša druženja, pogre
šamo pesem, ki smo jo zapeli, ko smo bili skupaj. 
Pogrešamo prijateljske stiske rok, ki so bili vedno 
iskreni in topli.
Vse to v jeseni našega življenja pomeni veliko 
praznino in povzroča tesnobno razpoloženje.
Ampak ne smemo se predati malodušju. Vse to 
bo nekoč mimo in ponovno bomo skupaj. Takrat 
se bomo še bolj razveselili vsega, kar nam je pri
našalo druženje v našem društvu in prijateljstev, 
ki smo jih sklepali, in ki so nas bogatila ter nam 
lepšala preostanek dni, ki jih bomo še živeli.

Januarja, ko so bili še normalni časi, smo na po
vabilo Društva Antonovanje na Kogu, organizi
rali meddruštveni Antonov turnir v pikadu. To 
tekmovanje je zamenjalo vsakoletno tekmovanje 
v kegljanju na vrvici. Organizirala ga je naša sek
cija pikada, ki jo vodi Janez Veselko.

Ko smo bili sredi največjih priprav na izvedbo 
volilnega občnega zbora in uresničevanja našega 
programa dela, je bila razglašena pandemija in 
vse se je ustavilo. Večja druženja in prireditve so 
bile prepovedane in morali smo se znajti v novih 
razmerah.
Občina nam je poslala po eno masko za naše naj
bolj ranljive člane, takšne, ki so stari nad 70 let in 
naši prizadevni poverjeniki so jih uspeli raznositi 
po gospodinjstvih.

Poleti so se na treningih enkrat tedensko sesta
jali kegljači in sekcija za pikado, vse ostalo naše 
društveno življenje pa je zastalo. Tudi priporočila 
NlJZ-ja in naše krovne organizacije ZDUS-a so 
bile takšne, da odsvetujejo kakršno koli sestajanje 
in druženje.

Tako je še sedaj. Epidemija, pandemija in bole
zen, ki s trpljenjem in psihozo ogroža predvsem 
nas, starejše, je še najbolj posegla v naša življenja. 
Odpadel nam je spomladanski izlet, avgusta ni
smo mogli organizirati meddruštvenega tekmo
vanja v kegljanju na vrvici, ki poteka v sklopu 
Poletja na Kogu. Prav tako ni bilo jesenskega 
piknika s pobratenim društvom Modra jesen z 
Dravskega dvora. Tudi k njim nismo šli na kosta
njev piknbik, kamor nas povabijo vsako leto.

Virusi, ne samo ta, ki nam zdaj otežuje normal
no življenje, so lahko smrtno nevarni in izjemno 
trdoživi, vendar smo trpežni tudi ljudje. Imamo 
možgane, ki nam omogočajo misliti in ukrepati. 
Smo socialna bitja, ki smo naselila ta planet zato, 
ker znamo sodelovati in si pomagati. Zmoremo 
poskrbeti za tiste, ki so pomoči potrebni in tako 
ravnajmo vsak dan. Bolj kot um, nas dela ljudi 
naše srce. Če bomo ravnali modro, bomo tudi to 
epidemijo, ki jo povzroča Korona, obvladali.

Vse najlepše in čim več zdravih dni vam želim v 
imenu DU Zarja Kog. Naj vam leto 2021 prinese 
več veselja kot to, od katerega se poslavljamo in 
spet bomo skupaj, spet bomo zapeli ter zaplesali. 

Bodimo optimisti in upajmo na najboljše. Saj 
veste, da »upanje umira zadnje«

Za DUZarja Kog 

Tonček LUSKOVIČ
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PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO VITAN KOG

Novo leto, novi cilji, tako se je začelo 2020, ki pa 
se je le nekaj dni po občnem zboru konec febru
arja, kar naenkrat ustavili, no ni se ustavil čas, se 
pa je ustavilo predvsem družabno življenje.
Pa vendar smo se v našem društvu ob prvih spro
stitvah ukrepov potrudili in tako smo V mesecu 
maju pričeli z urejanjem dvorišča in pleskanjem 
notranjosti garaže, prav tako pa smo naredili 
akcijo zbiranja odpadnega železa, na kateri smo 
zbrali kar 43 ton odpada.
29. junij pa je bil dan, ki se bo vsekakor zapisal v 
zgodovino našega društva, na ta dan smo pripe
ljali podvozje MAN za novo gasilsko cisterno, ki 
je sedaj že v izdelavi pri GVP Pušnik v Črešnjev
cu pri Slovenski Bistrici.
Na žalost pa korona ni ustavila tudi nesreč, tako 
smo že v mesecu februarju po neurju imeli več 
intervencij, kot so podrta drevesa ter odkrite stre
he, v aprilu smo imeli dimniški požar v Lačavesi, 
junija smo pomagali na poplavah v Središču ob 
Dravi, ter bili pozvani na pomoč pri porušeni 
strehi v Vodrancih. Največ škode v naši krajevni 
skupnosti pa je pustilo neurje v mesecu avgustu, 
ko je bilo podrto ogromno streh in poškodovanih 
veliko objektov, pri teh intervencijah so nam po
magali tudi gasilci iz sosednjih društev. K sreči so 
se vse nesreče končale le z materialno škodo, ki 
pa v večini primerov ni bila majhna.
Septembra smo na dvorišču pred garažo dobili 
asfalt, za kar se zahvaljujemo Občini Ormož, ter 
Krajevni skupnosti Kog in Slavku Kavčiču za pri
pravo terena.

Ko sedaj pogledamo nazaj pa leto 2020 vseeno ni 
bilo tako slabo, uspelo nam je marsikaj, končali 
smo garažo z dvoriščem, ta projekt je od naba
ve zemljišča trajal 8 let, osem let smo se s člani 
in vsemi, ki so nam nesebično pomagali, pred
vsem z zidarjem Jožetom Vrabcem trudili da smo 
danes ponosni na to kar smo ustvarili. Nabavili 
smo podvozje za gasilsko cisterno, ter jo predali 
v nadgradnjo, uresničila se nam je želja, o kateri 
smo razmišljali že pred petnajstimi leti, ter tuhtali 
kako naj to izpeljemo, pa vendar nam je uspelo. 
Zato dragi krajani, ter vsi ki nam kakor koli po
magate, hvala vam za vso pomoč, ki nam jo nu
dite.

Pred nami so prazniki, želimo vam blagoslovljen 
Božič, ter mirno in uspešno, predvsem pa zdravo 

in pozitivno novo leto 2021!

Za PGD Vitan Kog: 

Predsednik: Mitja MLINARIČ

In še obvestilo:
Ker nam trenutna situacija ne omogoča, da bi se 
pri vas oglasili s koledarjem, ter vam zaželeli vse 
dobro, smo vam letos koledarje poslali po pošti. 
Ker pa nam še vedno manjka nekaj finančnih 
sredstev za plačilo gasilske cisterne, bomo zbi
ranje prostovoljnih prispevkov opravili ko bo to 
mogoče. Še enkrat, hvala vam za vse.
Prav tako bomo spomladi še enkrat izvedli akcijo 
zbiranja starega železa.
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0
ŠPORTNO DRUŠTVO KOG

Športniki smo v leto 2020 zakorakali polni ener
gije in novih idej o popestritvi dogajanja v kogo- 
vski krajevni skupnosti. V januarju smo pripravili 
Antonov turnir v malem nogometu, na katerem 
se je zbralo lepo število tako nogometašev kot 
tudi navijačev.
V mesecu februarju smo izvedli občni zbor, na 
katerem smo določili plan dela za letošnje leto. 
V nasprotju s pričakovanji, planov nismo začeli s 
pogovori o nogometu, temveč o čistilni akciji ter 
gradbenih delih. Letošnji gradbeni projekt je bila 
obnova odbojkarskega igrišča. Poleg navedenega, 
so v bolj športnem duhu potekali načrti o pole
tnih dogodkih ter možnosti izleta dolgoletnih 
članov društva. Na žalost se je slaba dva tedna po 
občnem zboru življenje za vse nas ustavilo in ve
čina načrtov je bilo vsaj takrat prestavljenih.
V poletnih mesecih smo dobili zeleno luč in v 
dveh tednih popolnoma prenovili odbojkarsko 
igrišče.
V skladu z vladnimi odloki smo 21. avgusta pri
pravili pohod in kolesarjenje po Kogu, ki se je za
ključilo na igrišču s piknikom za člane društva.

Izzivov polno leto 2020 se počasi izteka.

Člani športnega društva Kog v prihajajočem letu 
vsem bralkam in bralcem želimo veliko zdravja 

in sreče, novih izzivov in aktivno preživetega 
prostega časa. Srečno!

Za Športno društvo Kog:

Nika BEDEKOVIČ
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LOVSKA DRUŽINA KOG V LETU 2020
Spoštovane krajanke in krajani.
Približujemo se izteku leta, za katerega ver
jamem, da bo večina želela čim prej potisni
ti v pozabo. Mogoče ne v celoti, vsaj del do
gajanja v tem letu pa prav gotovo. V zadnjih 
desetletjih smo se kot človeštvo nekoliko 
razvadili in pozabili na grozote, ki se lahko

časno napredovanje pri delih, do sedaj ni
smo imeli. Zelo si želimo končno dokončati 
ta dela in objekt predati svojemu namenu. 
Seveda imamo ob tem v mislih tudi vas so- 
krajane, saj ga nameravamo za vaše posebne 
priložnosti oddajati tudi v najem. Menimo, 
da ima objekt odlično lokacijo, saj je toliko

zgodijo, saj je vse to negativno dogajanje bilo po
tisnjeno v kraje oddaljene od nas. Sedaj pa je tudi 
nas udarila katastrofa na katero nismo bili pripra
vljeni. Z njo se moramo soočiti po svojih najboljših 
močeh in jo poizkusiti čim prej rešiti. Človeštvo je 
stopilo skupaj in verjamem, da nam bo v kratkem 
uspelo, s čimer bomo spet lahko pričeli z normal
nim ustaljenim življenjem, ki smo ga poznali prej. 
Sedaj lahko rečemo, da imamo to srečo, da živimo 
v podeželskem okolju, kjer se lahko precej bolj ne
moteno gibamo, brez da bi ogrožali druge in tako 
lažje prebrodimo krizo.
Tudi v LD Kog nas je vso to dogajanje letos precej 
prizadelo in vplivalo na naše aktivnosti. Tako zara
di vseh omejitev, ki so nam bila zapovedane nismo 
mogli izpeljati naših glavnih projektov. Praktično 
vse smo morali prestaviti za nedoločen čas, do iz
boljšanja situacije. Trdno pa verjamemo, da se bo 
v prihajajočem letu 2021, stanje toliko normalizi
ralo, da bom lahko spet izvedli vse svoje začrtane 
projekte. Glavni vir financiranja delovanja lovske 
družine Kog je izvedba vsakoletne strelske priredi
tve, ki jo organiziramo v mesecu juliju. Letos to ni 
bilo izvedljivo, ker smo bili omejeni s strani države 
in ukrepov v smislu zajezitve krize. Ker je za nas 
to predvsem družaben dogodek, smo se odločili, 
da ga v dani situaciji ne izpeljemo, kljub možno
sti, da bi ga vendarle izvedli pod strogimi ukrepi, 
brez druženja. Skladno s tem izpadom finančnih 
sredstev, smo morali ustaviti ali zelo omejiti tudi 
ostale aktivnosti. Tako smo se usmerili predvsem v 
postavljanje novih ciljev za prihajajoče leto.
V tem letu smo imeli to srečo, da se nam je pričel 
kazati resen kupec za enega izmed naših objektov 
in s tem upamo, da bomo končno le pridobili za
dostna finančna sredstva za dokončanje objekta v 
Jošovjaku v prihajajočem letu. Ta projekt se dejan
sko vleče že predolgo, ampak druge izbire kot po

oddaljen od prvih sosednjih hiš, da nismo niko
mur v napoto. Le dokončati in primerno opremiti 
ga je potrebno. V spomin na pretekle aktivnosti 
vam prilagamo tudi eno fotografijo objekta iz pre
teklih delovnih akcij. Verjamemo, da bo to lep do
prinos našemu kraju. Držimo pesti, da se bomo v 
prihodnjem letu lahko večkrat srečali.

Ker pa je pred vrati zaključek leta in prazničen 
mesec december, pa bi izkoristil priložnost 

ter v imenu članov lovske družine Kog vsem 
krajankam, krajanom ter ostalim bralcem 
Kogovških novic, zaželel mirne, vesele in 

izpolnjene Božične praznike, ter obilo zdravja in 
osebnega zadovoljstva v prihajajočem letu 2021.

Ostanite zdravi.

Tajnik LD Kog: Blaž KUKEC
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LOVSKA DRUŽINA VINSKI VRHOVI
Običajno si rečemo, leto kot vsako leto z 
majhnimi spremembami in navedemo re
zultate svojega dela. Za leto 2020 te trditve 
ne bi bilo modro uporabiti, ker je v bistvu 
bilo to leto, ki se razlikuje od vseh drugih let. 
Poznavalci zgodovine so dejali, da se vsakih 
sto let zgodi človeštvu nekaj, po čem se to
leto pomni. In res je tako. Zgodovina nam pove, 
da smo vsakih sto let imeli kar nekaj »nevole«. V 
glavnem smo se srečevali z boleznimi, od kuge, pa 
tja do španske gripe in podobno. Pred meseci sem 
zasledil posnetke življenja ljudi iz leta 1918. Ob
dobje španske gripe. Na ulicah ljudje z maskami, 
prepovedi gibanja, prepovedi obiskov prireditev in 
podobno. Vse to so naši dedje že preživeli, očitno 
pa so nekaj pustili tudi za nas. Ne bom se na tem 
mestu opredeljeval, da bi lahko ali pa celo smo, 
povzeli ukrepe izpred sto leti. Vprašamo se lahko 
samo, v čem je razlika?

Pa naj na kratko predstavim dejavnosti LD Vinski 
vrhovi, ki je upravljavka lovišča Kog-Vinski vrho
vi. Imeli smo težave, ukrepi so vplivali tudi na naše 
delo. Res je, da lov spada pod javno službo in smo 
bili deležni nekoliko manj omejitev, pa kljub

prikrajšani za večino delovnih akcij. Pri tem 
smo improvizirali in lotevali dela po sku
pinah. Moram priznati, da ni bilo tako, kot 
smo to izvajali brez prepovedi združevanja 
določenega števila ljudi. Tudi obisk lovskega 
doma je bil omejene, posledično tudi naši 
krajani lovskega doma niso smeli uporablja

ti za svoja srečanja.

Rekel bom, ali je to prispevek k našemu zdravju in 
preprečitvi širjenja virusa, potem snamem klobuk 
in se globoko priklonim. Kljub vsem obvestilom se 
ljudje pač obnašamo kot ljudje. Delamo po starem 
in se prepričujemo, da to, kar koli že je, tako nas 
ne bo doseglo. Vse dokler nas ne doleti, potem pa 
verjamemo. Škoda, včasih celo usodno.

Kljub vsem omejitvam smo se trudili izpolniti vse 
dejavnosti, ki so bile predvidene v letnem načrtu 
lovišča. Seveda so bile vse naloge otežene, vključu
joč tudi z lovom. Ni bilo lovnega turizma, ni bilo 
skupnih lovov, ni bilo druženja. V nekem obdobju 
smo imeli celo srečo. V tistem »varnem obdobju« 
smo med redkimi v Sloveniji izvedli strelsko tek
movanje v počastitev krajevnega praznika.
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jim je bilo v osnovi to namenjeno, pa je bilo ne
koliko manj. Rekel bom, ko bo to minilo, bomo 
zagotovo nadoknadili vse zamujeno. Kolikor se to 
sploh da.

Pa še malo o naši družini. Trenutno številčno sta
nje je 49 članov, povprečna starost članov je 59,22 
let. Še zmeraj imamo eno članico, ki smo jo dobili 
kot darilo za 70-letnico svoje lovske družine. Še 
vztraja in pridno dela. Sicer se pozna ženska roka 
v kuhinji lovskega doma, je tudi kakšna slabost, ti
sto pač pozabimo. Nekateri moški se pač moramo 
prej vračati domov, kot smo se v časih, ko ženske v 
lovski družini nismo imeli. Mogoče je tudi to prav.

Pristopil je novi član, ki pridno dela in opravlja vse 
vsebine in predvidene teme v skladu z izdelanim 
programom usposabljanja za lovskega pripravnika.

Po novem letu bo imel priložnost se izkazati na 
teoretičnem delu, kjer bo moral obvladati kar 23

različnih vsebin, ki so predpisane s Pravilnikom o 
izobraževanju lovskih pripravnikov. Velja omeniti, 
da je Zveza lovskih družin Ptuj-Ormož v letu 2019 
bila prva območna zveza (izmed 20 zvez), ki je iz
pite za lovce opravila na daljavo. Verjetno bomo v 
takem smislu nadaljevali še kakšen mesec ali dva 
v letu 2021. Naj ob tej priložnosti povabim nove 
člane, da se pridružijo lovcem v naši lovski druži
ni. Veseli bomo tudi »damskega dela«, katerih je v 
lovskih družinah širom po Sloveniji več kot 500. Pa 
da boste vedeli, pri lovu so uspešnejše kot moški 
del, zanimivo, da najdejo tudi najmočnejše trofe
je. Res pa je, da se v teh časih, mogoče tudi zaradi 
njih, manj spije. Iz slednjega lahko sledi zaključek, 
da smo lovci ob povečanju članic v lovskih druži
nah, pač bolj žejni ali pa da gre malo preveč vode. 
Tudi to je lahko zdravo. V lovišču se srečujemo 
standardno s povozi divjadi, nekaj škode po in na 
divjadi. Izvajamo ukrepe za preprečevanje naletov 
divjadi v prometu. Številke se ne zmanjšujejo, trpi
mo gospodarsko škodo.

Vsem krajanom na našem območju se v imenu 
naše lovske družine zahvaljujem za sodelovanje, 
strpno reševanje vseh nastalih težav z našega po
dročja, za razumevanje. Za pristen odnos se bomo 
obdolžili v letu 2021 in vam kličemo »SREČNO IN 
ZDRAVO TER ZADOVOLJNO 2021«.

Doc. dr. Srečko Felix Krope 

Tajnik LD Vinski vrhovi
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STEYR KLUB KOG
Z aktivnostmi smo v klubu letos začeli že janu
arja na Kogu. S starodobniki Steyr smo se zbrali 
pred OŠ Kog, na prireditvi Antonovanje, 
kjer so nas tradicionalno obiskali člani 
Moto kluba iz Čakovca, Moto kluba iz Va
raždina in kluba prijateljev stare kmetijske 
tehnike iz Beltincev s svojimi starimi vozili.
Ogledovali smo se vozila in se pogovarjali o 
letošnjih srečanjih. Hvala društvo Antonovanje 
za pogostitev.

Zbor članov Steyr kluba smo letos izvedli dopi
sno, zaradi prepovedi zbiranja, kar smo vsem čla
nom predstavili na klubskem pikniku v juliju na 
prostorih turistične točke Siva čaplja ob Muri.
Mlatitev v Beltincih je bila, zaradi omejitev, bolj 
skromna in se za udeležbo vsem zahvaljujemo.
O klubu je potekal tudi razgovor na radio Ormož. 
Zaradi prekinitve omejitve gibanja smo se udele
žili postavljanja klopotca pri Svetem Urbanu na 
Hrva
škem. Z domačini smo v koloni vozil obiskali več 
ponudnikov domačih dobrot in bili deležni po
gostitev.

Na koncu smo obiskali Madžarkin breg, ki posta
ja prava turistična točka, ter se odpravili na po

stavljanje klopotce na Sveti Urban.

Vožnja s kolesi po Kogu, v okviru prire
ditev »Poletje na Kogu« ima že nekaj let 

tradicijo, organizira jo športno društvo
Kog, ko se s kolesi obiščejo domači ponudni

ki dobrot. Sodelujemo s prikolico za morebitno 
pomoč kolesarju, ki bi jo rabil med vožnjo, ven
dar nismo imeli dela. Zaključili smo na športnem 
prostoru ob druženju in pogostitvi.
Zaradi znanih omejitev je letos odpadlo srečanje 
na sejmu AGRA v Gornji Radgoni, udeležba na 
sejmu v Nedelišču in na ostalih lokalnih prire
ditvah.

Hvala vsem za razumevanje in ostanite zdravi.

Se vidimo na Antonovanju ter ostalih 
prireditvah na Kogu 2021.

Pa SREČNO IN ZDRAVO!

Predsednik kluba: Milan Kolarič
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PODRUŽNIČNA ŠOLA KOG
...majhna šola, sredi prečudovitega kraja, obdanega s 

hribi in vinogradi,

v katerem živijo pridni, delavni in pošteni ljudje...

Letos bi lahko zapisali: ŠOLA, KOT JE ŠE NI BILO 

Smeh. Kaj je že to? Kričanje. Kaj je že to? 

Tekanje po hodniku. Kje so vsi?

AHA, NA VIDEO 
SREČANJU!

Kljub vsemu, da se je meseca marca ustavilo 
tudi »šolsko življenje« iz naše majhne šole tudi 
v tem letu prihajajo velike zgodbe. V teh zgod
bah nastopa 29 mladih ustvarjalnih in odgo
vornih ljudi z različnimi sposobnostmi, ki ce
nijo in spoštujejo sebe in druge. To so zgodbe, 
ki pomagajo rasti in odrasti...to so zgodbe, ki 
zaznamujejo ne le tistega, ki v njej nastopa, pač 
pa tudi ljudi, ki te zgodbe prebirajo, poslušajo, 
pa naj bodo od blizu ali daleč.

MLADI FOLKLORNIKI S KOGA, S SON
CEM V OČEH IN S PESMIJO V SRCU

Tako so mediji v časopisih napisali ob nastopu 
naše šolske FS »Pastirčki« v Ljubljani na Alpe 
- Adria sejmu. S postavitvijo »KOLINE« smo 
čudovito predstavili ne samo naš kraj Kog, pač 
pa celotno Prlekijo. Posebej za ta namen smo si 
sestavili himno in si napravili takšno »ta provo 
kloboso«
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Plesati želimo, 
in pet iz srca.

Smo z lepega kraja, 
smo s Koga doma.

Le čokaj ti gujdek 
ka te jaz dobim 
koline naredim 

te v klobose spremenim.

Ti drajlalala, ti drajlalala 
najbojše klobose 

na Kogu momo mi

Ne verjamete? Pa poglejte fotografije:

PUST MASTNIH UST

Le kdo ne mara enega izmed najstarejših ljud
skih običajev, ki preganja zimo in kliče po
mlad?! In časa, ko se lahko prelevimo v pustno 
šemo ter postanemo kdorkoli in karkoli, naj 
smo mladi ali stari. Oh, kako zabavno in norča
vo smo ga preživeli to leto!
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ŠOLSKA TRGATEV

Tudi letos smo, kljub strogim ukrepom zaradi 
epidemije COVIDA-19 imeli šolsko trgatev. To
krat smo med “brači” bili le šolarji z učiteljica
mi in otroci z vzgojiteljicami. Za težja »moška« 
opravila so rokave zavihali g. ravnatelj, pred
sednik Sveta staršev g. Matevž Škvorc, trakto
rist Rok Kocjan in naš “prešar” Darko Orešnik. 
Seveda brez muzikanta Matjaža tudi tokrat ni 
šlo. Bilo je »luštno« kot na trgatvi mora biti!

SRČNA HVALA DRUŽINI MIKLIN
ZA DONACIJO - 420 LITROV SOKA! 

ODLIČEN JE!

In potem so v ospredje prišle maske, varnostna 
razdalja, mehurčki.. .teh zgodb pa ne bomo pred
stavljali, ker nam niso všeč in jih želimo čim prej 
pozabiti.

Tako pač je, življenje nas nenehno preseneča in 
nam ponuja različne trenutke. Večina je majhnih 
in na videz nepomembnih, drugi so veliki in pu
ščajo velik vtis. Hvaležni in srečni smo za te sle
dnje, ki pišejo naše lepe zgodbe!

NOVO LETO IE TU!

Čas, ko se želje po sreči in zdravju selijo iz srca v srce...

Naj se uresničijo!

Želijo učenci in vsi zaposleni na OŠ Kog
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stopite na balkon ali prag domače hiše 
in skupaj z nami doživite že 

tradicionalni prižig lučk.



VRTEC KOG V LETU 2020

Leto 2020 bi lahko opisali z različnimi besedami, vsekakor pa to ni bilo običajno leto, ne za naše otroke 
in njihove starše kot tudi ne za vzgojiteljice v vrtcu.

Pričelo se je kot povsem običajno leto, v prvih mesecih so aktivnosti v vrtcu potekale kot smo jih 
načrtovali: Med drugim smo v okviru projekta Dediščine destinacije Jeruzalem spoznavali delo in 
življenje g. Cirila Vnuka, pustovali, izpeljali medgeneracijski pohod, obiskala nas je medicinska sestra 
ZD Ormož,...

Potem pa ...Saj vsi vemo. Zaradi novega 
koronavirusa so vsi vrtci v državi 16. marca 2020 
zaprli svoja vrata in ta so ostala zaprta kar do sred
ine maja. Veseli smo bili, ko se je po dveh mese
cih v naših igralnicah ponovno slišal razposajen 
smeh in živ žav, kljub strogim higienskim ukre
pom, ki smo jih v dobro vseh, morali upoštevati. 
Otroci skupin Sončki in Zajčki in vzgojiteljice 
Andreja, Ines, Mateja, Jolanda, Adrijana ter 
spremljevalka Tadeja so se trudile, da so se otroci 
v vrtcu dobro počutili in preživeli čim več časa 
zunaj in v gibanju. Tudi od mini maturantov smo 
se poslovili na drugačen a vseeno prijeten način. 
V novo vrtčevsko leto smo septembra vstopili 
polni načrtov in nove otroške energije. Otroci 
obeh skupin, starejši Navihanci in mlajši Gos
enice so z vzgojiteljicami Petro, Anjo, Ines in 
Andrejo in spremljevalko Tadejo doživeli veliko 
pestrih trenutkov, ki sijih lahko ogledate in o njih 
preberete na naslednjih straneh.
Žal pa nam je ponovno prekrižal načrte ta nes

rečni virus in vrtec na Kogu je konec oktobra 
ponovno zaprl svoja vrata.
Zaradi tega imamo v vrtcu Kog za dobre decem
brske može samo eno veliko željo:
V novem letu 2021 si želimo, da bi bili vsi zdravi 
in da novi koronavirus čim prej premagamo in 
ponovno počnemo vse stvari, ki smo jih prej radi 
počeli, pa jih trenutno ne moremo. To seveda iz 
vsega srca želimo tudi vsem vam.

Kolektiv vrtca Kog
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MNOŽIČNI TEK NA KOGU

V okviru Atletske zveze Slovenije je tudi letos potekala množična akcija, s katero spodbujamo otroke 
k prvim atletskim korakom in jih ozaveščamo o pomenu zdravega načina življenja. Tudi letos smo se 
udeležili najbolj množičnega teka otrok v Sloveniji- Začni mlad, tekmuj pošteno, ki se mu je že lani 
pridružilo več kot 20.000 otrok iz cele Slovenije. Ta poseben športni dogodek je potekal v okviru Dne
va slovenskega športa, v sredo 23. septembra 2020. Udeležili smo se ga tudi v našem vrtcu. Najmlajši 
z skupine Gosenic smo tekli okrog šole, veliki Navihanci pa so pretekli večji krog po vinogradu. Po 
končanem teku smo dobili medalje in priznanja, ki smo se jih zelo razveselili. Otroci so uživali v gi
banju na svežem zraku kjer so polni energije brez težav odtekli začrtano razdaljo in ob tem na zdrav 
način sprostili željo po tekmovanju.
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TEDEN OTROKA V NAŠEM VRTCU

V prvem tednu oktobra smo organizirali številne dejavnosti, ki so še dodatno popestrile otroške 
trenutke v vrtcu. Čisto vsi smo pomagali pri šolski trgatvi, izdelali smo TETKO JESEN, se vozili s po- 
ganjalčki in kolesi, v gozdu gradili hišo iz vej, imeli lasten kino s kokicami in kostanjev piknik, najbolj 
pogumni in srčni pa so v spremstvu vzgojiteljice splezali tudi na lovsko prežo in si ogledali svet od 
zgoraj. V otroških očeh je žarel ponos, v srcih je bilo veselje in na ustnicah nasmeh.

Navihanci in Gosenice na trgatvi
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Tetka jesen

»Vozi me kolo v daljave.. .„

V gozdu je lepo
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Z lovske preže se daleč vidi...

EVAKUACIJA V VRTCU KOG

V oktobru-mesecu požarne varnosti, je v četrtek 22.10.2020 v vrtcu Kog zatulila sirena, ki je naznani
la nevarnost požara. Brez skrbi - to je bila samo vaja, s katero smo se učili kako se evakuiramo v pri
meru požara na zborno mesto pred šolo. Vzgojiteljice smo vsaka svojo skupino pospremile na varno. 
Vaja je bila uspešna, vsi smo upoštevali evakuacijski načrt in se previdno ter umirjeno umaknili iz 
prostorov vrtca. Po evakuaciji smo še dodobra spoznali popolno opremo gasilca in gasilni aparat ter 
se slikali s priložnostnim gasilskim avtomobilom, ki smo ga izdelali otroci in vzgojiteljice iz skupine 
Navihance
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